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استاندار هرمزگان :  

مهدی دوستی  در نشست با مدیران عامل بانک های 
استان، بانک را به عنوان یکی از اصلی ترین ابزارهای 
توســعه ای معرفی کرد و افــزود: برخی از بنگاه های 
اقتصادی با اینکه ســود بالایــی در هرمزگان دارند و 
حساب های اصلی شــان در خارج از استان است اما 
تســهیلات کلان از بانک های هرمزگان گرفته اند که 

لازم است این امر تعیین تکلیف شود.
وی، مدل توســعه ای هرمزگان براســاس بنگاه های 
بزرگ مقیاس بدون توجه به زنجیره های پایین دستی 
را یکی از مشــکلات اســتان دانســت و اظهار کرد: 
امروز یک ســری اولویت ها در زنجیره ارزش داریم 
که براســاس رفع نیازهای استان تعریف شده اما لازم 

است بانک ها نیز به کمک این توسعه بیایند.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمــزگان ادامه داد: 
متأســفانه منابع بانک ها در راســتای نیازها و توسعه 
استان هزینه نمی شــود و اگر قرار باشد این استان را 
درست کنیم، نخست باید به گفتمان مشترک برسیم و 

در راستای زنجیره  ارزش حرکت کنیم.
دوستی با بیان اینکه ۶۰ میلیارد دلار پروژه در سفر آینده 
رئیس جمهور به استان قرار است کلنگ زنی و افتتاح 
شود ۶۰ میلیارد دلار پروژه در سفر آینده رئیس جمهور 
به استان قرار است کلنگ زنی و افتتاح شود، گفت: این 
کارها بدون مشارکت بانک ها محقق نخواهد شد، چرا 
کــه در حال حاضر ۲۸۲ بنگاه اقتصادی با پیشــرفت 
یک تا ۹۹ درصد داریم که بســیاری از آن ها پیشرفت 
بالای ۶۰ درصد دارند و بهره برداری از آن ها می تواند 
برای ۱۲ هزار نفر شــغل ایجاد کند که اگر بانک ها با 
تسهیلات به کمک این طرح ها بیایند بخش عمده ای از 

این طرح ها تا پایان سال به اتمام خواهد رسید.
وی با تاکید مجدد بر اینکه بانک ها باید در راستای نقشه 
توسعه استان حرکت کنند، ادامه داد: مسکن مهم ترین 
قول دولت به مردم اســت و تکلیف استان هرمزگان 
ساخت ۶۵ هزار واحد مسکونی است که اگر بانک ها 
در تخصیص منابع به کمک دولت نیایند این امر محقق 

نخواهد شد و متاسفانه امروز آمار و ارقام هایی که در 
پرداخت تسهیلات نهضت ملی مسکن از بانک های 

استان دیده می شود، مطلوب نیست.
اســتاندار هرمزگان با اشاره به اختلاف ۲۴ درصدی 
بین پرداخت تسهیلات تبصره ۱۸ بانک های استان 
با بانک های دیگر اســتان های موفق در این حوزه، 
اظهار کرد: باید پاســخ داده شــود که چرا عملکرد 
بانک های اســتان پایین تر از متوسط کشوری است، 
و این مورد قبول و مورد تایید نیســت و بانک ها در 
استان اصلا انتظارات ما و مردم را برآورده نکرده اند 
که لازم اســت مشکلات و موانع خود را به صورت 

شفاف بیان کنند.
دوســتی بــا دفــاع از بانک ها در وصــول مطالبات 
تســهیلات پرداخت شده و تاکید بر انضباط  بخشی 
مالی، عنوان کرد: متأسفانه شاهدیم برخی از بانک های 
خصوصی از منابع اســتان سهم می برند اما هیچ گونه 
نقشی در مصارف استان ندارند از این رو این آمادگی 
وجود دارد که صنایع و بنگاه های اقتصادی را ملزم کنیم 
تــا منابع خود را هم از این بانک ها و هم از بانک های 
خارج از اســتان به بانک های دولتی هرمزگان منتقل 

کنیم.

حساب بانکی بنگاه های اقتصادی هرمزگان 
باید در همین استان باشد

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با اشاره به اینکه حساب بانکی بنگاه های 
اقتصادی باید در همین استان باشد، گفت: 
شاخص ها و اعداد و ارقامی که در استان 
داریم مطلوب نیست و بخشی از بیکار و 
پروژه های نیمه تمام به عملکرد بانک ها بر 
می گردد که انتظــارات دولت و مردم را 

برآورده نکرده اند.

اعضا و روسای کمیته ستاد انتخابات 
هرمزگان منصوب شدند

اقتصاد کیش-     استاندار هرمزگان با صدور احکام جداگانه روسا و اعضای کمیته های 
ستاد انتخابات مجلس شورای اسلامی در استان را منصوب کرد.

مهدی دوســتی  در نشست ســتاد انتخابات هرمزگان افزود: طبق این حکم »احسان 
کامرانی« به عنوان رییس ستاد، »محمد جواد خجسته« دبیر ستاد، »محسن خاکی نهاد« 
رییس کمیته مالی و پشتیبانی، »احمد پویافر« رییس کمیته امنیت، »حسن ماندگاری« 
رییس کمیته حراست و استعلامات، »حجت الاسلام اعتمادی« رییس کمیته حقوقی، 
»مهرداد یزدانی« رییس کمیته فناوری اطلاعات، »آوا احمدی« مســوول دبیرخانه و 

»ابراهیم هویدا« به عنوان عضو ستاد انتخابات، معرفی شدند.
وی بیان کرد: باتوجه به اتفاقاتی که در پاییز سال گذشته افتاد، کشور نیاز به یک مشارکت 
سیاسی قوی دارد و انتخابات با توجه به اعداد ریاضی مشخصی که از حضور مردم به 

نمایش می گذارد، بسیار دارای اهمیت است.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان اظهار کرد: افرادی که می نشینند، فکر می کنند 
و برنامه ریزی می کنند تا صدم درصدی مشــارکت مــردم در انتخابات افزایش یابد، 
وفادارترین افراد به جمهوری اسلامی ایران هستند هرچند گاهی مواضع منتقدانه ای 

نیز داشته باشند.
وی با انتقاد از توسعه سلیقه ای در کشور، تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران در حال 
حاضر ۴۵ سال سن دارد و باید رفتاری در این سطح داشته باشد از این رو پروژه ها باید 

براساس تاثیر آن در افزایش سرمایه اجتماعی جمهوری اسلامی ایران تعریف شود.
تمام سیاست گذاری ها خرج افزایش سرمایه اجتماعی نظام شود

اســتاندار هرمزگان تصریح  کرد: امسال باید تمام برنامه ها و سیاست گذاری ها برای 
افزایش سرمایه اجتماعی نظام خرج شود، قرار نیست سرمایه های کشور برای منفعت 
استاندار، نماینده و حتی شخص رییس جمهور خرج شود، چرا که ما تابع ولایت فقیه 
هستیم و شاهدیم که رهبر معظم انقلاب اسلامی همواره اولویت شان در دفاع از نظام 
بوده از این رو ما نیز باید تبعیت خود را از ولی فقیه که معیاری برای نشان دادن تبعیت مان 

از رسول الله )ص( است، به کار گیریم.
وی تصریح کــرد: گرایش هــای حزبی و جناحی و رقابتی که در انتخابات بین جناح 
نزدیک به ما با جناح مخالف ما وجود خواهد داشــت، نباید موجب شــود که خدای 

ناکرده حقی ضایع شود.
دوستی ادامه داد: حرفی که در خفا می زنیم با حرفی که در ظاهر بیان می کنیم باید یکی 
باشد، چرا که رهبر معظم انقلاب تکلیف را مشخص کرده اند و رای مردم حق الناس 

است بنابراین جناح بندی ها برای ما هیچ گونه حجیتی ندارد.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با بر حذر داشتن مدیران از دخیل کردن نظرات 
جناحی در انتخابات تاکید کرد: قرار نیست بخاطر حمایت از فرد یا یک جریان سیاسی 
یک خط روی چهره ی جمهوری اسلامی ایران بیاندازیم و چهره ی زیبای نظام را رو 

به کراهت ببریم.
دوستی در بخش دیگری از سخنان خود، با تاکید بر لزوم فراهم کردن زیرساخت های 
لازم جهت برگزاری انتخابات، عنوان کرد: از هم اکنون باید مسائل و مشکلات احصا و 

برای رفع آن ها برنامه ریزی شود.
وی با اشاره به بی تجربگی عوامل برگزاری انتخابات، با تاکید بر سه اصل امنیت، سلامت 
و مشــارکت، اظهار کرذ: به طور حتم باید آموزش عوامل و حتی برگزاری انتخابات 
آزمایشی در دستورکار باشد ضمن اینکه برگزاری کلاس های اخلاق برای مدیران و 

معاونان سیاسی فرمانداری ها نیز باید پیگیری شود.

۱۰۰ دانش آموز قشمی برتر جشنواره 
علمی پژوهشی تجلیل شدند

اقتصاد کیش-     ۱۰۰ دانش آموز قشمی برتر دارای رتبه های ملی، استانی و شهرستانی 
در سومین جشنواره علمی پژوهشی از سوی شهرداری و شورای اسلامی شهر قشم 

تجلیل شدند.
میرداد میردادی در این آیین که با رویکرد انگیزشی - تشویقی دانش آموزان برتر در سالن 
غدیر شهرداری قشم برگزار شد، اظهار داشت: کمک به شکوفایی استعدادهای دانش 
آموزان این جزیره برای رشد کردن و حضور در مسابقات، جشنواره ها و المپیادهای ملی 

و بین المللی از اولویت های شهرداری و شورای اسلامی شهر قشم است.
وی گفت: دانش آموزان بزرگ ترین جزیره ایرانی خلیج فارس با خودباوری می تواند 
در زندگی به اهدافشان برسند و در عرصه های مختلف برای کشور و این شهرستان 

مرزی افتخار آفرینی کنند.
شهردار قشم از این دانش آموزان برتر خواست تا در تحقق بیانیه گام دوم انقلاب نقش 

آفرین باشند.
این دانش آموزان برتر در رشته های نجوم، گیاهان دارویی، انرژی های نوین، رباتیک، 

زیست و فناوری سومین جشنواره علمی پژوهشی دارای رتبه بودند.
این دانش آموزان قشمی چهار مدال نقره و برنز کشوری را کسب و سه نفر از آنان به 
عنوان برگزیدگان استانی، نماینده استان هرمزگان در جشنواره ملی ابتکارات و نوآوری 

خواهند بود.
ارتقای ســطح کمی و کیفی دانش آموزان به عنوان آینده ســازان شــهر قشم یکی از 
اولویت های شهرداری و شورای اسلامی این شهر است که در همین راستا با همکاری 
آموزش و پرورش برنامه های مختلفی نظیر هدفمند سازی اوقات فراغت، برگزاری 

کلاس های مشاوره تحصیلی و کنکور تدوین و اجرا می شود.

مجوز جذب دانشجوی ارشد برای پردیس 
بندرعباس دانشگاه امیرکبیر صادر شد

اقتصاد کیش-        رییس پردیس بندرعباس دانشگاه صنعتی امیرکبیر گفت: مجوز 
تاسیس و جذب دانشجو در ۲ رشته کارشناسی ارشد شامل رشته مهندسی سواحل 
بنادر و ســازه های دریای و رشته مهندسی HSE )بهداشت، ایمنی و سلامت( به این 

پردیس داده شد.
محمد امین فیض چکاب افزود: اکنون داوطلبان علاقه مند برای تحصیل در این رشته ها 
می توانند براساس اطلاعات دفترچه انتخاب رشته مقطع کارشناسی ارشد این رشته ها 

انتخاب کنند.
وی ادامه داد: این پردیس اکنون دارای ۱۵۰ دانشــجوی فعال در مقطع کارشناســی و 
کارشناسی ارشد بوده که امید می رود در سال جدید تحصیلی به ۲۳۰ تا ۲۴۰ دانشجو 

برسد.
رییس پردیس بندرعباس دانشگاه صنعتی امیرکبیر اضافه کرد: دانشجویان فعال این 
پردیس در رشته مقطع کارشناسی شامل مهندسی دریا و مقطع ارشد هم شامل ساخت 
در صنایع دریایی و رشته مهندسی مواد گرایش خوردگی و حفاظت از مواد مشغول 

به تحصیل هستند.
فیضی چکاب در اسفند ماه ۱۴۰۰ در خصوص شناسایی، بازتعریف و ارائه رشته ها و 
گرایش های دریاساحلی در پردیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر در بندرعباس گفته بود: 
پردیس جامع دریاساحلی دانشگاه صنعتی امیرکبیر در بندرعباس مجموعه ایست که 
از ســال ۱۳۶۵ بعنوان نخستین مرکز آموزش عالی در هرمزگان و نخستین مجموعه 
آموزش عالی در رشته های مهندسی کشتی سازی، بر مبنای نیاز مبرم کشور به نیروهای 
متخصص در صنایع دریایی با عنوان دانشکده مهندسی کشتی سازی و صنایع دریایی 

بندرعباس دانشگاه صنعتی امیرکبیر شروع به فعالیت کرد.
وی ادامه داد: این مجموعه آموزش عالی امروز هم بر اساس نیاز روزافزون کشور به 
فعالیت های آموزشی و پژوهشی در حوزه های مختلف دریاساحلی، در حال ارتقا به 
یک پردیس جامع دریاساحلی است و در تلاش است با ایجاد یک رویکرد دانشگاهی، 
پاسخگوی نیازهای کشور در همه گرایش های مرتبط با دریا و سواحل، با پشتیبانی 

استادان دانشگاه صنعتی امیرکبیر و دانشگاه های همکار داخلی و خارجی باشد.
رییس پردیس بندرعباس دانشگاه صنعتی امیرکبیر در خرداد سال گذشته اعلام کرد: این 
پردیس به دانشگاه اعلام کرده ۵۰ رصد پذیرش دانشجو در مهرماه آینده از بین نیروهای 

بومی باشد که برای قطعیت این موضوع باید منتظر نظر نهایی وزارت علوم ماند.

رییس پردیس بندرعباس دانشگاه صنعتی امیرکبیر:

 ۱۴۷ واحد مسکونی در بافت های 
فرسوده هرمزگان به بهره برداری رسید 

اقتصاد کیش-       ۱۴۷ واحد مســکونی نوســازی شــده در بافت های فرســوده 
هرمزگان در راســتای اجرای سیاســت های اجرایی نهضت ملی مسکن با حضور 

ویدیوکنفرانسی وزیر راه و شهرسازی و استاندار هرمزگان به بهره برداری رسید.
مهدی دوستی  در حاشیه افتتاح این واحدهای مسکونی در جمع خبرنگاران گفت: 
امروز بیش از پنج هزار واحد مسکونی نوسازی شده در بافت های فرسوده ۱۷ استان 
و ۶۷ شهر افتتاح شد که ۱۴۷ واحد مربوط به استان هرمزگان بود که تحویل مردم شد.
وی افزود: همچنین ۵۸۲ واحد مسکونی نیز بالای ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارند 

که بزودی تحویل مردم استان هرمزگان می شود.
بیش از پنج هزار واحد مسکونی نوسازی شده در بافت های فرسوده ۱۷ استان و ۶۷ 
شهر و در راستای اجرای سیاست های اجرایی نهضت ملی مسکن، پنجشنبه با حضور 

وزیر راه و شهرسازی به بهره برداری رسید.
واحدهای مسکن به بهره برداری رسیده به تفکیک استان ها شامل ۲۱۸ پروژه به تعداد 
یک هزار و ۹۱۷ واحد در ســه شــهر استان تهران، ۶۸ پروژه به تعداد ۴۳۶ واحد در 
۲ شــهر اســتان اردبیل، ۵۰ پروژه به تعداد ۳۱۷ واحد در پنج شهر استان همدان، ۲۸ 
پروژه به تعداد ۲۸۳ واحد در ۶ شــهر اســتان گلستان، ۳۲ پروژه به تعداد ۲۵۳ واحد 
در ۹ شهر استان مازندران، ۵۲ پروژه به تعداد ۲۴۲ واحد مسکونی در سه شهر استان 

آذربایجان شرقی است.
همچنین، ۳۸ پروژه به تعداد ۲۰۷ واحد مســکونی در هشت شهر استان گیلان، ۲۳ 
پروژه به تعداد ۱۸۵ واحد مســکونی در پنج شــهر استان فارس، ۲۱ پروژه به تعداد 
۱۶۳ واحد مسکونی در یک شهر استان ایلام، ۱۶ پروژه به تعداد ۱۴۷ واحد در یک 
شهر استان هرمزگان، ۲۴ پروژه به تعداد ۱۳۴ واحد در چهار شهر استان اصفهان، ۲۰ 
پروژه به تعداد ۱۳۴ واحد مسکونی در ۲ شهر استان زنجان، ۲۲ پروژه به تعداد ۱۳۰ 
واحد مسکونی در ۶ شهر استان مرکزی، ۱۵ پروژه به تعداد ۱۲۱ واحد مسکونی در 
۲ شهر استان کرمان، ۲۲ پروژه به تعداد ۱۱۶ واحد مسکونی در ۲ شهر استان قزوین، 
۲۰ پروژه به تعداد ۱۱۳ واحد مســکونی در چهار شــهر استان سمنان، ۱۹ پروژه به 
تعداد ۱۱۰ واحد مسکونی در چهار شهر استان کردستان از جمله واحدهای تکمیل 

شده هستند که در این روز  به بهره برداری رسید.

۲ مرکز نیکوکاری تخصصی 
در هرمزگان راه اندازی شد

اقتصــاد کیش-   مدیرکل کمیته امداد امام خمینــی )ره( هرمزگان گفت: ۲ مرکز 
نیکوکاری »ملی نفس« و »تخصصی قرآنی« همزمان با سالروز ولادت با سعادت امام 

رضا )ع( در این استان راه اندازی شد.
حمید باسره  در آیین افتتاح این مراکز نیکوکاری در استان اظهار کرد: مرکز نیکوکاری 
ملی نفس به نام )شهید عراقی زاده( با فعالیت در سه مقوله شناسایی مادران در معرض 
تصمیم به ســقط، ارائه مشــاوره با بهره گیری از متخصصان )درمانی و بهداشتی(، 
فرهنگ سازی و حمایت از خانواده ها گروه هدف با همکاری بسیج جامعه پزشکی 

و با حضور جانشین فرمانده سپاه امام سجاد)ع( افتتاح شد.
وی ادامه داد: مرکز نیکوکاری تخصصی قرآنی نیز با همکاری هیات مدیره اتحادیه 
تشــکل های قرآن و عترت هرمزگان و به منظور جذب خیران به ســمت توســعه 
فعالیت های قرآنی، آموزش و پرورش نیرو متخصص قرآنی، تربیت حافظان قرآن 
کریم جامعه هدف راه اندازی شده است. مدیرکل کمیته امداد هرمزگان یادآور شد: 
در حال حاضر ۳۰۰ مرکز نیکوکاری در استان فعالیت دارند که از این تعداد ۵۰ مرکز 

نیکوکاری به صورت تخصصی برای نیازمندان است .

همزمان با سالروز ولادت امام رضا)ع( ؛

عملیات اجرایی چهار فضای آموزشی در شهرستان 
بندرعباس آغاز شد

اقتصــاد کیش-        عملیات اجرایی چهار فضای 
آموزشــی در نقاط مختلف شهرستان بندرعباس 
عصر چهارشنبه با حضور استاندار هرمزگان آغاز 

شد.
اســتاندار هرمزگان در حاشیه عملیات اجرایی  این 
فضاهای آموزشــی، در شهرک سجادیه بندرعباس 
کلنگ یک مدرســه ی ۱۲ کلاسه به زیربنای یکهزار 
و ۸۷۸ مترمربع را بر زمین زد که این مدرسه بناست با 

مشارکت خیران احداث شود.
مهدی دوستی در ادامه در محله نخل پیرمرد بندرعباس، 
ضمن بازدید از دبستان های بلال و مالک اشتر عملیات 
یک مدرســه ی ۱۲ کلاسه با زیربنای یک هزار و ۸۷۸ 
مترمربع را که قرار اســت با مشارکت اتاق بازرگانی، 
صنایع و کشاورزی بندرعباس احداث شود، را آغاز 

کرد.
همچنین کلنگ زنی یک باب مدرسه ی ۱۲ کلاسه ی 
در شهرک پیامبر اعظم)ص( و یک مدرسه  سه کلاسه 
در روســتای بوســتانو از دیگر برنامه های استاندار 

هرمزگان بود.
برنامه ریزی احداث یکهزار و ۴۰۹ کلاس درس 

جدید در هرمزگان
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان در حاشیه 
این آیین، اظهار کرد: چشــم اندازی که برای امسال و 
اوایل سال آینده در حوزه مدرسه  سازی تعریف شده، 

احداث یک هزار و ۴۰۹ کلاس درس است.
دوســتی افزود: تاکنون ســالیانه ۵۱۰ کلاس درس 
را تحویل دادیم که ســه برابر میانگین کشوری بوده 
است، ضمن اینکه در سال ۱۴۰۱ موفق شدیم رکورد 
جدیدی نیز ثبت کنیم و یک هزار و ۲۳۶ کلاس درس 

را ســاختیم که نشان از ســرعت بخشیدن به حوزه 
مدرسه سازی در استان است.

وی تصریح  کرد: در تعیین پروژه های هدف احساسی 
رفتار نکردیم؛ چرا که پیش  از این بیشتر مدرسه سازی ها 
معطوف در نقاط دیگر استان می شد اما حاشیه شهر 
بندرعباس از نظر ســرانه بدترین وضعیت را داشت 
و تمرکــز کردیم در برخی شهرســتان ها و برخی از 
محلات سرانه آموزشــی را به استاندارها نزدیک تر 

کنیم.
اســتاندار هرمزگان خاطرنشــان کرد: امیدواریم با 
برنامه ریزی انجام شده برای نشست های آینده خیران 
مدرسه  ساز در استان بتوانیم مشارکت خیران، صنایع، 
بنگاه هــای بزرگ اقتصادی و اصناف و بازاریان را در 

مدرسه  سازی افزایش دهیم.
دوستی گفت: ضمن اینکه با سازمان نوسازی مدارس 
کشور نیز توافق کرده ایم هرچه قدر استان بتواند برای 
احداث مدرسه  اعتبار تخصیص دهد، سازمان نیز از 
اعتبــارات وزارت آموزش و پرورش به همین میزان 

اعتبار به استان تخصیص دهد.
تلاش برای رفع فقر سرانه آموزشی در هرمزگان

وی تاکیدکرد: در حال حاضر با فقر سرانه آموزشی در 
اســتان در تلاش هستیم و تلاش در رفع آن داریم که 
نیاز به یک ســری جهش ها داریم و اگر بتوانیم تعداد 
احداث کلاس ها در سال را به بیش از یک هزار کلاس 
برسانیم می توانیم تا پایان سال به نتیجه خوبی در این 

زمینه برسیم.

با حضور استاندار هرمزگان؛


